

Additional Benefits Form 額外服務申請表

Standard Chartered/MANHATTAN Credit Card Additional Benefits Form 渣打/MANHATTAN 信用卡額外服務申請表

As a Standard Chartered/MANHATTAN Credit Card Cardholder, additional Cardholder's benefits are at your fingertips. Simply complete and return this Additional Benefits Form by mail, and you'll enjoy convenient banking services with our ATM facilities and an opportunity to adjust your credit limit. Return this Form today to enjoy those additional benefits!

閣下貴為渣打/MANHATTAN 信用卡客戶，可隨時選擇擁有更多優惠，只需填妥及寄回此「額外服務申請表」，便可透過自動櫃員機享受快捷方便的銀行服務，亦可申請調整信用額。請立刻寄回此申請表，享受額外權益！

The following benefits are only applicable to existing Standard Chartered/MANHATTAN Credit Card Principal Cardholders.

以下各項服務只適用於現持有渣打/MANHATTAN 信用卡之主卡客戶。

Please complete this form in **BLOCK LETTERS** and put a "✓" in the appropriate box.

請以英文正楷填寫本表格及於所選擇之方格內加上「✓」號。

Principal cardholder data 主卡持卡人資料

Name:
姓名

Family Name 姓 Given Name 名

HK Permanent ID Card No.: ()
香港永久性居民身份證號碼

Date of Birth: (DD / MM / YYYY)
出生日期 (日 / 月 / 年)

Mobile Phone No.:
手提電話號碼

Standard Chartered/MANHATTAN Credit Card Account No.:
渣打/MANHATTAN 信用卡賬戶號碼

Adjustment of credit limit for principal cardholder 主卡持卡人信用額調整

(Please "✓" if appropriate 請在適當方格內填上"✓")

I would like to apply for an adjustment of the credit limit of my above listed Credit Card to:

本人希望 貴銀行調整

本人所持之上述信用卡之信用額至 HK\$

Note:

- Standard Chartered Shop'n Gain Credit Card, Standard Chartered Shop'n Gain Platinum Credit Card, Standard Chartered Classic Credit Card (Card Number starts with 548803) and Standard Chartered Platinum Credit Card (Card Number starts with 548830) share one credit limit and other Standard Chartered credit cards share another credit limit. If you are applying for an adjustment of the credit limit of a Standard Chartered Credit Card and are holding more than one Standard Chartered Credit Cards, the adjusted credit limit will be shared among the applicable credit card types as mentioned above upon the approval of the application.
- For MANHATTAN credit cards, the adjusted credit limit will only be applicable to the credit card listed in the above "Principal Cardholder Data" section upon the approval of the application.
- The Bank will decide whether to approve your application at its sole discretion.

註:

- 渣打倍多紛信用卡、渣打倍多紛白金信用卡、渣打萬事達信用卡(卡號以 548803 開始)及渣打白金信用卡(卡號以 548830 開始)會共用同一信用額，而其他渣打信用卡則會共用另一信用額。如閣下希望調整渣打信用卡的信用額及持有多於一張渣打信用卡，調整後的信用額一經審核將為上述適用之信用卡種類所共用。
- 如閣下持有 MANHATTAN 信用卡，調整後的信用額一經審核只適用於以上「主卡持卡人資料」部分列出之信用卡。
- 本行將自行決定閣下之申請是否獲批准。

Please enclose a copy of your 1 month's salary slip OR Bank Statements/Passbook showing your name, account number and salary entries (Basic salary entries have to be shown on the salary slip of irregular income earners. Otherwise, please provide the latest 3 months' records.) If you are self-employed, please enclose your Business Registration Certificate AND latest Tax Demand Note/Certified Company Financial Report/latest 3 months' Bank Statements/Passbook. 請附上最近 1 個月之糧單或附有閣下姓名、賬戶號碼及薪酬之銀行月結單/存摺記錄(非固定收入人士之糧單需顯示基本收入，否則需提供最近 3 個月之記錄)。自僱人士請提供商業登記證及最近之營業稅單/公司財務報表/最近 3 個月之銀行月結單/存摺記錄。

I would like to provide my day-time contact phone number for your further contact.

本人現附上日間聯絡電話號碼以便 貴行聯絡。

Day-time contact phone number:
日間聯絡電話號碼

Please fill in the following in **BLOCK LETTERS**.

請以英文正楷填寫以下資料。

Company Name:
公司名稱

Office Tel No.: Position:
公司電話 職位

Nature of Business:
業務性質

ATM facilities 自動櫃員機服務

(Please "✓" if appropriate 請在適當方格內填上"✓")

I wish to have ATM facilities on my Standard Chartered Credit Card for my Standard Chartered Account(s) listed below ("the said Account(s)"). I acknowledge that I am the sole accountholder and/or in case of joint account, the primary accountholder of the said Account(s). I hereby authorise the Bank to link the said Account(s) to my Credit Card(s) for the ATM facilities. I understand and agree that my application here is subject to the Bank's approval (includes matching and verifying my identification documents against the Bank's records) and the usage of the ATM facilities are also subject to the Bank's terms and conditions governing the relevant services.

本人欲將渣打信用卡用於自動櫃員機以一併處理以下之渣打戶口(「該等戶口」)。本人確認本人乃該等戶口之持有人及/或該等聯名戶口之其中一名持有人。本人現授權銀行，將該等戶口與本人信用卡相連。本人明白及同意本申請須受制於銀行最終批准(包括核對本人之身份證明文件與銀行紀錄)，而使用銀行的自動櫃員機服務亦須按照銀行所訂定的有關條款及細則。

Account No.: - - -
戶口號碼

Account No.: - - -
戶口號碼

Language on screen 螢幕顯示之語言: Chinese 中文 1
 English 英文 2

I would like to have ATM facilities on the Supplementary Card(s) under my Standard Chartered Credit Card for my said joint Account(s) (only applicable to the spouse of Principal Cardholder who is one of the holders of the said joint account).

本人欲將渣打信用卡之附屬卡用於自動櫃員機以一併處理該等聯名戶口(只適用於主卡持卡人之配偶，並同時為該等聯名戶口之其中一名持有人)。

I would like to request a new Personal Identification Number (PIN) for my Credit Card.

本人欲索取全新之信用卡私人密碼。

Note:

- The ATM facilities are only applicable to Standard Chartered Credit Card.
- Upon the receipt of your ATM facilities application, the Bank will process your application within 5 working days and a new Credit Card with linked Standard Chartered Bank account(s) will be issued after the Bank's approval. In view of security reason, your Credit Card account will be suspended temporarily during the process of the application, and will be resumed to normal upon your activation of your new Credit Card. When you receive the new Credit Card, please remember to activate it and cut your existing Credit Card into halves and return to the Bank.
- The above service(s) will not be offered if this section is not completed.

註:

- 自動櫃員機服務只適用於渣打信用卡。
- 本行於收到有關自動櫃員機服務申請後，於 5 個工作天內處理而已連繫渣打銀行戶口之新信用卡將隨後寄予閣下。為保安理由，有關信用卡戶口於申請處理期間暫時被凍結，直至新卡被閣下確認。當閣下收到新卡後，請緊記立即確認並請將舊卡剪半及寄回本行。
- 如本部份未有填寫，則被視為不需要上述服務。



Declaration and signature 聲明及簽署

By signing this application:

1. You (being the Principal Cardholder) represent and warrant that all information (including any documents) you have given to us (being each member of the *Standard Chartered Group* identified in the application or the approval as the person providing the facility, product or service to you, and its successors and assigns) in connection with this application is correct, complete and not misleading – **important note:** if this is not the case you may be personally liable;
You also authorize us to verify from any source we may choose.
2. You acknowledge that we may decline your application in its entirety or in part (in respect of any one or more particular service(s) you are applying for in this application) without giving you any reason for doing so;
3. You agree that if the Credit Card you are applying to have ATM facilities on it in this application is embedded with contactless feature, and your existing Principal Card and other Supplementary Card(s) under the same card account (if any) do not carry such feature, the cards will be replaced with new card(s) with contactless feature.

If there is any inconsistency between the English version and the Chinese version of this application form, the English version prevails.

Please note that this form and any document submitted will not be returned. The Bank may request additional documents from you for processing.

閣下簽署本申請表，即表示：

1. 閣下聲明及保證就本申請給予本行（即申請或批准所列的向閣下提供設施、產品或服務的渣打集團各成員及其繼任人及承讓人）的一切資料（包括任何文件）均正確完備且並無誤導 — **重要提示：**如有不實，閣下可能須就此承擔個人責任；

閣下亦授權本行向本行可能選擇的任何來源進行查證。

2. 閣下確認本行可以拒絕閣下的整份申請；或（倘若閣下此申請包括多於一項服務）任何個別服務申請，而不提供任何理由；

3. 閣下同意在此申請使用自動櫃員機服務之信用卡如有內置感應式技術，而閣下現有的主卡及同一信用卡賬戶之其他附屬卡（如有）未有裝置此技術，該等信用卡將被內置感應式技術的新卡取代。

本申請表格中、英文版如有任何歧義之處，概以英文版為準。

此申請表及所提交之文件將不獲發還，而銀行亦可能需要閣下提供額外文件以作批核。

For enquiries, please call 查詢電話：

2886 4111 (Standard Chartered Credit Card 渣打信用卡)

2881 0888 (MANHATTAN Credit Card MANHATTAN 信用卡)

X

Signature of Principal Cardholder
主卡持卡人簽署

Date
日期

For Bank Use Only

- Drop In Box/Mailed in/Submitted by Bearer
 Submitted in Person & ID Seen (Signature verified*)

Staff Signature

* Signing No. (_____)

OCC _____ SH(CI): _____

RAP: 11.17+NO RTN ID: Review "C"

Supp-MD: APP (PCIC+PSMH)

DEC

POSTAGE
WILL BE
PAID BY
LICENSEE
郵費由持
牌人支付

BUSINESS REPLY SERVICE
LICENCE NO. 2844

STANDARD CHARTERED BANK (HONG KONG) LIMITED
P.O. BOX 68394
KOWLOON EAST POST OFFICE
KOWLOON

NO POSTAGE
STAMP
NECESSARY IF
POSTED IN
HONG KONG
如在本港投寄
毋須貼上郵票